#### **Islands District Council**

### Agenda for the

# Tourism, Agriculture, Fisheries, Environmental Hygiene and Climate Change Committee

## 會議區島鄉

### 旅遊漁農、環境衞生及氣候變化委員會會議議程

Date : 29 November 2021 (Monday) 日期 : 2021 年 11 月 29 日 (星期一)

Time : 10:30 a.m.

時間 : 上午10時30分

Venue : Islands District Council Conference Room,

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road, Central, Hong Kong

地點 : 香港中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 14 字樓

離島區議會會議室

2. Project Progress of Integrated Waste Management Facilities Phase 1 (Paper TAFEHCCC 51/2021)

「綜合管理設施第一期」的項目進展 (文件 TAFEHCCC 51/2021 號)

3. Question on the incident in which students were injured by stray buffaloes running onto a pavement in Pui O, Lantau Island (Paper TAFEHCCC 53/2021)

有關大嶼山貝澳流浪水牛衝上行人路撞傷多名學生事件的提問(文件 TAFEHCCC 53/2021 號)

4. Question on the illegal construction of a pool in Wong Lung Hang (Paper TAFEHCCC 54/2021)

有關黃龍坑非法構建儲水池的提問(文件 TAFEHCCC 54/2021 號)

5. Question on the refuse collection point in Ying Tung Estate

(Paper TAFEHCCC 55/2021)

有關迎東邨垃圾收集站的提問

(文件 TAFEHCCC 55/2021 號)

6. Question on the noise nuisance in San Tau Village, Lantau Island (Paper TAFEHCCC 56/2021) 有關大嶼山徹頭村噪音問題的提問 (文件 TAFEHCCC 56/2021 號)

 Motion on the request for setting up the Working Group on the Monitoring of Markets in Tung Chung (Paper TAFEHCCC 52/2021)

有關要求成立「監察東涌街市工作小組」的動議 (文件 TAFEHCCC 52/2021 號)

8. Report by Working Group

工作小組報告

9. Any Other Business 其他事項

10. Date of Next Meeting

下次會議日期